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کازرون

رئیس شورای اسلامی کازرون خبر داد؛

آماده بهره برداری ازکارخانه 
آسفالت کازرون

شدن  ازآماده  کازرون  شهرستان  اسلامی  شورای  رئیس 
یک  باتولیدروزانه  کازرون  آسفالت  کارخانه  بهره برداری 

هزارتن قیربه زودی خبرداد.
در  جبری  سهراب  کشکولی:  هاشمی  محمدحسین   / خبر 
طی نشست خبری با خبرنگاران این شهرستان اظهار داشت: 
آسفالت  کارخانه  از  بهره برداری  شدن  آماده  با  خوشبختانه 
شهرستان کازرون؛ امسال انقلابی در بحث آسفالت و قیر در 

این شهرستان به وقوع پیوسته است.
وی در ادامه با تقدیر از فعالیت های خوب اصحاب رسانه  و 
اخبار درست و  این شهرستان در جهت پوشش  خبرنگاران 
بدون حاشیه به مردم، خاطرنشان کرد: خبرنگاران پل ارتباطی 
میان شورا و شهرداری با عموم مردم هستند که با انتشار اخبار 

صحیح مردم را با کم وکیف کار مسئولان آگاه می سازند.
اتاق  درب های  گفت:  کازرون  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شورای شهر و شهرداری این شهر به روی مردم و اصحاب 
پیشنهاد و  پذیرای هرگونه  باز  با آغوش  باز است و  رسانه 

انتقاد از سوی مردم و رسانه هستیم.
این  بر  را  بنا  تلاش  با  شورا  اعضای  کرد:  تصریح  جبری 
و  راهنمایی ها  از  مردم  با  گفتگو  قالب  در  که  گذاشته ایم 
شهری  خدمات دهی  وضعیت  بهبود  برای  آنها  پیشنهادهای 

استفاده کنیم.
تأکید کرد: شورای  از سخنان خود   وی در بخش دیگری 
توان  را در  تا هرچه  بسته  به کار  را  تمام تلاش خود  ششم 
دارد در جهت پیشرفت و توسعه هر چه بهتر این شهر و ارائه 

خدمات مناسب به شهروندان به کار بسته است.
در  انجام شده  از خدمات  برخی  به  اشاره  با  ادامه  در  جبری 
و  شهرداری  مجموعه  تلاش  با  افزود:  کازرون  شهر  سطح 
شورای اسلامی شهر، توانستیم روشنایی پارک ها را که یکی 
از خواسته ها و مطالبه های به حق مردم شریف کازرون بود، 
بهبود ببخشیم و همچنین کارهای آماده سازی و مراحل نهایی 
تکمیل پارک بانوان نیز در حال انجام است و امیدواریم به 
زودی شاهد افتتاح این پروژه و باز شدن درب های این پارک 

به روی عموم مردم باشیم.
روحیه  ادامه وجود  در  اسلامی شهر کازرون  رئیس شورای 
از  یکی  را  شهر  شورای  و  شهرداری  مجموعه  میان  همدلی 
ارائه  روند  در  تسریع  موجب  که  دانست  مناسبی  بسترهای 

خدمات بهتر به شهروندان شده است.
وی به اقدامات شورا در حوزه خودرویی و حمل نقل شهری  
نقل  حمل  ناوگان  بهبود  راستای  در  گفت:  و  کرد  اشاره 
شهری تلاش های زیادی انجام شده بطوریکه  در این راستا 
به شهروندان و  تسهیل خدمت رسانی  سه دستگاه ون جهت 
تقویت نیروی انسانی در بخش حمل و نقل صورت پذیرفته 
و انتظار می رود در آینده بتوانیم خدمات بهتری در این حوزه 

به شهروندان ارائه دهیم.
عمرانی،  آلات  ماشین  نیازهای  تأمین  با  داد:  ادامه  جبری 
خودروی  حوزه  تقویت  بر  علاوه  تا  هستیم  این  دنبال  به 
شهرداری، در حوزه مدیریت بحران، به ویژه جهت جلوگیری 

از وقوع سیلاب، اقدامات مناسبی انجام شود.
مهدی شهیدان، سخنگو و رئیس کمیسیون فرهنگی شورای 
باتقدیر  خبری  نشست  این  در  نیز  کازرون  شهر  اسلامی 
بالای  ظرفیت های  به  رسانه،  اصحاب  همراهی های  از 
فرهنگی شهر کازرون اشاره کرد و با تصریح بر اینکه در 
نهادها  همچنین  و  فرهنگ  اهالی  مشورتی  برنامه ریزی های 
کازرون  فرهنگی  میراث  اداره  مانند  ذی ربط  دستگاه های  و 
ویژگی های  به  توجه  کرد:  خاطرنشان  می شود،  استفاده 
فرهنگی کازرون و حفاظت  از ارزش های فرهنگی این شهر 
مانند حفاظت از خانه های تاریخی و معماری بومی کازرون، 
یکی از رویکردهای ششم بوده بطوریکه در این حوزه طی 
جلسه هایی که با اداره  میراث فرهنگی برگزار کردیم، صد 

بلوک تاریخی در سطح شهر کازرون مشخص کردیم.

لار
اصغر فرودی شهردار لار:

فاز دوم ترمیم و لکه گیری آسفالت 
معابر شهری لار آغاز شده است

اصغر فرودی شهردار لار گفت: به منظور تسهیل در عبور و 
معابر  ایمن سازی و زیباسازی  رفاه حال شهروندان و  مرور، 
معابر  آسفالت  لکه گیری  و  عملیات ترمیم  دوم  فاز  شهری، 

اصلی شهر از چند روز پیش آغاز شده است.

با توجه  خبر/  سید کامران علوی : به گفته اصغر فرودی 
و  ترافیک  و  نقل  و  حمل  حوزه  در  میدانی  بررسی های  به 
همچنین ایمن سازی معابر شهری، بهبود عبور و مرور روزانه 
شهروندان و ارتقا سیمای بصری شهر، فاز دوم عملیات ترمیم 
و لکه گیری آسفالت معابر شهری لار از چند روز پیش آغاز 

شده است.
شهردار لار افزود: فاز اول این عملیات با تخصیص 142 تن 
معابر  اولویت بندی  با  و  شهرداری  درآمد  محل  از  آسفالت 
جاری  سال  تیرماه  در  شهروندان،  درخواست های  و  پرتردد 

اجرا شد.
اصغر فرودی شهردار لار ادامه داد: این عملیات در فازهای 

بعدی نیز اجرایی خواهد شد.

استان بوشهراستان بوشهر

رئیس جهاد دانشگاهی استان بوشهر خبر داد؛

کسب فناوری تولید بچه ماهی توسط 
محققین جهاد دانشگاهی بوشهر

ساله  سه  بوشهر گفت: تلاش  استان  دانشگاهی  رئیس جهاد 
محققان جهاد دانشگاهی بوشهر به ثمر نشست و دانش فنی 
جهت  بأس  سی  ماهی  بچه  تولید  بیوتکنیک  تکنولوژی  و 

پرورش در قفس کسب شد.
علی احمدی زاده در گفت وگو با ایرنا در بوشهر اظهار کرد: 
حفظ امنیت غذایی و ذخایر ژنتیکی از مهم ترین هدف هایی 

است که بسیاری از جوامع به دنبال آن هستند.
وی افزود: به همین دلیل ارتقای امنیت غذایی به ویژه آبزیان 
دریایی و نیل به خودکفایی و تولید دانش فنی جهت تکمیل 
زنجیره پرورش ماهی در قفس یک الزام برای کشور است 
که در برنامه توسعه کشور برای تولید 2۰۰ هزار تن ماهی 

پرورشی در دریا در سال تاکید شده است.
رئیس جهاد دانشگاهی استان بوشهر اضافه کرد: مقام معظم 
رهبری بارها بر حفظ امنیت غذایی تاکید داشته اند، از این رو 
جهاد دانشگاهی بوشهر از سال 1۳۹۹ طرح کسب تکنولوژی 
و فناوری تولید بچه ماهی جهت پرورش در قفس را شروع 

کرد.
احمدی زاده ادامه داد: در شهریورماه امسال در هفته دولت به 
همت محققان جهاددانشگاهی بوشهر تکنولوژی و بیوتکنیک 
کامل این فناوری کسب شد و در هفته پژوهش در نمایشگاه 
تهران  در  وابسته  صنایع  و  آبزیان  و  شیلات  المللی  بین 
رونمایی و مورد تأیید شورای راهبری ملی طرح های فناورانه 

قرار گرفت.
وی یادآور شد: پیش از این محققین جهاد دانشگاهی بوشهر 

به فناوری تولید غذای زنده آبزیان نیز رسیده بودند.
صنعت  توسعه  گفت:  بوشهر  استان  دانشگاهی  جهاد  رئیس 
کسب  و  نژاد  اصلاح  از  استفاده  با  مدرن  پروری  آبزی 
دانش فنی تولید بچه ماهی گونه های دیگر آبزیان از دیگر 
طرح های در دست اقدام جهاد دانشگاهی واحد بوشهر است 

که هدف گزاری شده است.
احمدی زاده یادآور شد: کسب دانش فنی و تولید بچه ماهی 
»سی باس » برای پرورش در قفس گام مهم این نهاد در حفظ 
امنیت غذایی کشور بود که کسب شد و تلاش محققین این 
به  را  انبوه  تولید  و  بازماندگی  است که درصد  این  بر  نهاد 

استاندارد جهانی برسانند.
وی افزود: با تولید انبوه بچه ماهی کشور از واردات بچه ماهی 
که در حال حاضر از کشورهای هند، استرالیا و تایلند برای 

پرورش در قفس انجام می شود، بی نیاز خواهد کرد.
رئیس جهاد دانشگاهی استان بوشهر ادامه داد: فاز اول پروژه 
به  بوشهر در زمینی  دانشگاهی  مجتمع آبزیان دریایی جهاد 
جهت  که  است  اجرا  حال  در  مترمربع  هزار   2۰ مساحت 

تکمیل آن 6۰۰ میلیارد ریال اعتبار مورد نیاز است.
وی افزود: در این مجتمع برای توسعه فناوری در کنار تولید 
زنده  غذای  تولید  مختلف،  گونه های  از  ماهی  بچه  تکثیر  و 
انواع  و  »روتیفر«  »آرتمیا«،  تولید  همچون  دریایی  آبزیان 

ریز جلبک ها اتفاق خواهد افتاد.

گناوه

معاون فرماندارگناوه:

مشکلات سخت افزاری انتخابات در 
شهرستان گناوه رفع شود

گفت:  گناوه  فرمانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
مشکلات زیرساختی و سخت افزاری برگزاری انتخابات اسفند 
ماه مجلس شورای اسلامی در این شهرستان، بررسی، پایش و 

نواقص موجود در اسرع وقت رفع شود.
این  انتخابات  ستاد  در جلسه  لیراوی  احمد  مهر،  به گزارش 
اظهار کرد:  مربوطه  مسئولان کمیته های  شهرستان در جمع 
این جلسه با هدف هماهنگی بیشتر و بررسی زیرساخت های 

اتخاذ  با  باشکوه  و  سالم  انتخاباتی  برگزاری  جهت  در  لازم 
تصمیمات لازم برگزار می شود.

برگزاری  شهرستان  انتخابات  ستاد  عمل  ملاک  گفت:  وی 
انتخاباتی پرشور و رعایت اصل بی طرفی است.

تصریح  گناوه  فرمانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
کرد: تمامی اعضای ستاد انتخابات شهرستان طبق عملکرد و 
وظایف خود اعم از پشتیبانی، امور حقوقی، فناوری اطلاعات، 
فرایند  کل  در  قانون  محوریت  با  را  نظارت  و  اطلاع رسانی 

انتخابات به بهترین نحو مطلوب انجام دهند.
انتخابات  باشکوه  هرچه  برگزاری  برای  داشت:  بیان  وی 
ظرفیت های  از  اسلامی  شورای  مجلس  دوره  دوازدهمین 
موجود برابر قانون در شهرستان به نحو مطلوب استفاده شود.

به  موظف  ستاد  در  مربوطه  مسئولان  همه  گفت:  لیراوی 
برگزاری انتخابات پرشور و ایجاد زمینه های حضور گسترده 

مردم در انتخابات هستیم.
وی افزود: اجرای قانون و صیانت از آرای مردم از وظایف 
اعضای ستاد انتخابات شهرستان است و همه موظفیم در تمام 
تصمیم گیری ها و فرآیندهای انتخاباتی، آن را ملاک و معیار 

خود قرار دهیم.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

استاندار هرمزگان: 

دستاوردهای دولت با خلاقیت 
بازگو شود

استاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم تبیین دستاوردهای انقلاب 
اسلامی به ویژه در دولت سیزدهم، گفت: بیان این دستاوردها 
نیازمند نوآوری و ابتکار است تا برای نسل های جوان ملموس 

و قابل فهم باشد.
شورای  جلسه  در  دوستی  مهدی  ایسنا،  خبرنگار  گزارش  به 
آینده  ماه   2 داشت:  اظهار  هرمزگان،  استان  اطلاع رسانی 
این  برای  است  نیاز  که  داریم  پیش  در  مهمی  رویدادهای 

رویدادها محتوای مناسب تهیه و تولید شود.
وی افزود: علاوه بر رویدادهای پیش رو در حوزه جهاد تبیین 
اسلامی  جمهوری  نظام  اقدامات  و  برداشت  گام  بایستی  نیز 
به  جوان  نسل های  برای  اخیر  دهه  چهار  از  بیش  در  ایران 

شکلی ملموس و قابل درک بیان شود.
به  جمهور  رئیس  آینده  سفر  در  گفت:  هرمزگان  استاندار 
ویژه  بسته  سفر  این  برای  است  ضروری  هرمزگان  استان 
اطلاع رسانی و تبیین جامع اقدامات دولت و پروژه هایی که 

مورد بهره برداری قرار خواهند گرفت دیده شود.
وی تصریح کرد: باید بیان این دستاوردها با نوآوری و ابتکار 
همراه باشد تا مخاطب بتواند به خوبی با محتوای تولید شده 

ارتباط برقرار کرده و آن دستاورد را احساس کند.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان گفت: رویداد دیگر 
علاوه  هم  زمینه  این  در  که  است  اسلامی  انقلاب  فجر  دهه 
به  است  نیاز  موجود،  طرح های  و  دولت  اقدامات  بیان  بر 

دستاوردهای کلی انقلاب اسلامی نیز اشاره شود.
انتخابات مجلس شورای  وی رویداد مهم دیگر را برگزاری 
اسلامی و مجلس خبرگان رهبری عنوان و اظهار کرد: برای 
انتخابات نیز نیاز است با تولید محتوا، اخبار و گزارش های 
امیدآفرین، میزان مشارکت مردم در انتخابات را افزایش داد.
دوستی تاکید کرد: جلسات شورای اطلاع رسانی استان بایستی 
رویدادهای  ویژه  پیشنهادات  و  برگزار  هفتگی  صورت  به 
مورد نظر در این جلسه ارائه و برای اجرای آن برنامه ریزی 

انجام شود.

بندرعباس
رئیس شورای شهر بندرعباس عنوان کرد؛

لزوم تهیه پیوست مناسب سازی 
معلولین برای پروژه های شهری

 

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس، گفت: طرح هایی که 
کلنگ زنی  شهرداری  سرمایه گذاری  مختلف  حوزه های  در 
می شود، باید دارای پیوست مناسب سازی ویژه معلولان باشد.

نظری، در یکصد و ششمین جلسه  مهر، مصیب  به گزارش 
رسمی شورای اسلامی شهر بندرعباس، ضمن بیان تسلیت ایام 
شهادت حضرت فاطمه زهرا )س(، اظهار کرد: ۸۵ درصد از 
مناسب سازی  موضوع  و  هستند  بندرعباس  شهر  در  معلولین 
درخصوص این جامعه مغفول مانده است. بنابراین شهرداری 
که  پروژه ای  هر  مناسب سازی  پیوست  باید  بندرعباس 

کلنگ زنی می شود را انجام دهد.
وی افزود: طرح هایی که در حوزه های مختلف سرمایه گذاری 
ویژه  مناسب سازی  پیوست  دارای  باید  می شود،  کلنگ زنی 
معلولان باشد، هرچند که بیشتر دغدغه ها در حوزه حمل ونقل 

است.
کرد:  خاطرنشان  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 

هدف،  جامعه  به  امیدآفرینی  هدف  با  شهرداری  است  لازم 
در  را  می دهد  ارائه  خدمات  که  بخشی  هر  به  اطلاع رسانی 

اولویت برنامه های خود قرار دهد.
هیچ  بندرعباس  شهر  اسلامی  شورای  اینکه  بیان  با  نظری 
تبعیضی میان مصوبات قائل نیست، تصریح کرد: طبق اصل 
ارکان های تصمیم گیری  از  اساسی، شورا جزئی  قانون  هفتم 
داده  به شورا در کشور  باید  اما جایگاهی که  است،  کشور 
شود در اصل تصمیم سازی در کنار مجلس شورای اسلامی و 

قوه مجریه و قضائیه است که این اتفاق شکل نگرفته است.

استان خوزستاناستان خوزستان
 

وزیر کشور: 

حل مسائل خوزستان دستور کار 
ویژه دولت سیزدهم است

 
وزیر کشور با بیان اینکه دولت سیزدهم اهتمام جدی برای 
مشکلات  از  گره گشایی  دارد، گفت:  مسائل خوزستان  حل 

این استان در دستور کار وزارتخانه های مختلف قرار دارد.
احمد وحیدی در حاشیه سفر چند ساعته به دزفول در گفت 
و  نقش  به  اشاره  با  ایرنا  خبرنگار  با  اختصاصی  گوی  و 
جایگاه خوزستان در دوران دفاع مقدس افزود: نقش برجسته 
خوزستان قهرمان در دفاع مقدس و حماسه آفرینی مردم این 

استان فراموش شدنی نیست.
وی با بیان اینکه دولت سیزدهم برای حل مسائل خوزستان 
جدی است، ادامه داد: هفت سفر رئیس جمهور به خوزستان 
نشان از اهتمام جدی و نگاه ویژه آیت الله رییسی برای حل 

مسائل این استان است.
وزیر کشور با بیان اینکه حل مسائل انباشته سال های گذشته 
طی  گفت:  است،  سیزدهم  دولت  ثابت  رویکرد  استان  این 
برای  خوبی  کارهای  مختلف  بخش های  در  گذشته  سال   2
گره گشایی از مسائل خوزستان در دولت سیزدهم انجام  شده 
است و روند تا رفع کامل مشکلات استان همچنان ادامه دارد.
مسائل  رفع  بر  جمهور  رئیس  ویژه  تاکید  به  اشاره  با  وی 
مسائل  تا  دارد  تاکید  رییسی  الله  آیت  افزود:  خوزستان 

خوزستان را یکی پس از دیگری حل کنیم.
وحیدی اظهار کرد: خوزستان دارای ظرفیت های کم نظیری 
است که باید این ظرفیت ها برای تولید، اشتغال و رفاه استان 

به کار گرفته شوند.
مهمترین  خود،  سخنان  از  دیگری  بخش  در  کشور  وزیر 
نقطه  انتخابات  گفت:  و  دانست  انتخابات  را  امسال  رویداد 
تعیین کننده و ریل گذاری کشور برای چهار سال آینده است.
مجلس  و  اسلامی  شورای  مجلس  جایگاه  داد:  ادامه  وی 
خبرگان رهبری به قدری مهم است که همه به انتخابات پیش 

رو نگاه ویژه ای داشته باشند.
ما  کشور  در  اسلامی  شورای  مجلس  کرد:  تاکید  وحیدی 
به  کشور  اصلی  ریل گذاری  و  دارد  حقیقی  و  واقعی  نقش 
دست مجلس انجام می شود به همین دلیل شرکت پرشور در 

انتخابات اسفندماه تعیین کننده است.
وی ادامه داد: وزارت کشور تاکنون به تمام وظایف قانونی 
و  امن  و  سالم  پرشور،  انتخابات  برگزاری  مسیر  در  خود 

براساس قانون عمل کرده است.

استاندار خوزستان:

سنت های خوب خوزستانی ها 
در ازدواج باید معرفی شود

 
استاندار خوزستان گفت: مشکلات و نیازهای جوانان را باید 
به صورت زنجیروار برطرف کرد تا دغدغه های آن ها کمتر 
از  بیش  نیز  ما  جوانان  اعتقادی  بعد  که  است  لازم  و  شود 

گذشته تقویت شود.
علی اکبر حسینی محراب در ستاد ساماندهی امور جوانان که 
در استانداری خوزستان برگزار شد، با بیان اینکه در معرفی 
الگوهای جدید و کامل برای فرزندانمان نقص داریم، اظهار 
برای جوانان  فیلم ها  و  ماهواره  امروزه فضای مجازی،  کرد: 

ما الگوسازی می کنند و باید در این زمینه بیشتر کار شود.
سری  یک  خوزستان  در  افزود:  وی  ایسنا،  گزارش  به 
سنت های پسندیده مانند ازدواج در عشیره و طایفه در سنین 

پایین و غیرت و شجاعت وجود دارد که باید بیشتر در این 
و  سنت های خوب  این  می توان  حتی  و  شود  کار  خصوص 
به جوانان  به هر شکل  یا  فیلم، کتاب  از طریق  را  ارزش ها 

معرفی کرد.
استاندار خوزستان ادامه داد: یک سری سنت های ناپسند مثل 
تیراندازی در مراسمات، خودکشی و طلاق نیز وجود دارد که 
واگرایی زیادی ایجاد می کنند و باید این سنت های غلط در 

جامعه ما از بین برود.
فرهنگی  کارهای  بیشتر  انجام  بر  تاکید  با  محراب  حسینی 
را  اثرگذار در جامعه، گفت: جوانان خوزستان شرایط خود 
با برخی استان های دیگر و کشورهای دیگر مقایسه می کنند 
که این مقایسه ها می تواند آثار منفی بر روح و روان جوانان 

ما بگذارد.
در جامعه وجود  رها  و  یله  نیروهای  افزود: یک سری  وی 
دارند که در هیچ کلاس، دوره یا سازمانی شکل نمی گیرند 
افراد در رصدهای ما  این  و عموماً نوجوان و جوان هستند. 
نیستند اما تعدادشان زیاد است و اثرگذار هستند که باید به 

این افراد پرداخته شود.
جوانان  نیازهای  و  مشکلات  باید  گفت:  خوزستان  استاندار 
آن ها  دغدغه های  تا  کرد  برطرف  زنجیروار  صورت  به  را 
کمتر شود و لازم است که بعد اعتقادی جوانان ما نیز بیش 

از گذشته تقویت شود.
باید  حسینی محراب بیان کرد: مشکلات و نیازهای جوانان 

زنجیره ای دیده و برای رفع آن ها تلاش شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
کهگیلویه و بویراحمد:

۷۵میلیارد ریال کمک هزینه 
درمانی به بیماران نیازمند کهگیلویه 

وبویراحمد پرداخت شد

 

 
مدیرعامل جمعیت هلال احمر کهگیلویه و بویراحمد گفت: 
ظرف یک سال گذشته تاکنون ۷۵ میلیارد ریال کمک هزینه 

درمانی به بیماران نیازمند استان پرداخت شده است.
هم اندیشی  نشست  در  دوست  فلاح  کاظم  ایرنا،  گزارش  به 
و  کهگیلویه  هلال احمر  جمعیت  داوطلبان  و  مسئولان 
این مدت ۷۰ میلیارد ریال برای تأمین  افزود: در  بویراحمد 
میلیارد  پنج  و  صعب العلاج  بیماران  درمانی  خدمات  و  دارو 
ریال نیز کمک هزینه خدمات دندان پزشکی و فیزیوتراپی 

پرداخت شده است.
وی بیان کرد: این میزان کمک هزینه براساس ارائه نسخه های 
درمانی به بیماران صعب العلاج، و برای انجام دندان پزشکی 
و فیزیوتراپی در کهگیلویه و بویراحمد پرداخت شده است.

تاکنون  گذشته  سال  یک  از  کرد:  عنوان  دوست  فلاحی 
انجام درمان  برای  بانکی  میلیارد ریال وام  مبلغ ۳۰  همچنین 

بیماران صعب العلاج پرداخت شده است.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر کهگیلویه و بویراحمد تصریح 
کرد: اعزام 41 کاروان سلامت به مناطق محروم برای انجام 
و  مادر  بهداشت  پرستاری،  پزشکی،  دندان  مانند  خدماتی 
کودک، تغذیه، حمایت روانی، بهداشت محیط، توزیع دارو 
براساس ویزیت پزشک از دیگر خدمات انجام شده در این 

مدت بوده است.
وی عنوان کرد: دریافت مجوز و افتتاحیه درمانگاه جمعیت 
بیش  متراژ  به  داروخانه  توسعه  و  ساخت  استان،  هلال احمر 
و  استان  هلال احمر  داروخانه  مجوز  اخذ  مربع،  متر   ۹۰ از 
گفتار  مرکز  راه اندازی  نزدیک،  آینده  در  آن  راه اندازی 
انبار  احداث  و  ساخت  استان،  هلال احمر  جمعیت  درمانی 
مربع،  متر   1۰۰ متراژ  به  درمان  و  بهداشت  معاونت  جدید 
بازسازی و تعمیر آمبولانس معاونت بهداشت با صرف مبلغ 
4۰۰ میلیون ریال، آه اندازی و اخذ مجوز پروانه بهره برداری 
درمانگاه و فعالیت واحدهای فیزیوتراپی، کار درمانی، گفتار 
درمانی، دندانپزشکی، پزشک عمومی، متخصص داخلی، چشم 
مجوز  دریافت  و  پیگیری  پانسمان،  و  تزریقات  پزشکی، 
سیزدهم  دولت  اقدام های  دیگر  از  سال   2۰ از  بعد  داروخانه 
استان  هلال احمر  خدمات رسانی  زیرساخت های  بهبود  برای 

بوده است.
طی  که  کرد  تاکید  استان  بودن  حادثه خیز  به  اشاره  با  وی 
سیل،  شامل  حادثه  مورد   6۵6 تاکنون  گذشته  سال  یک 
آبگرفتگی، زلزله، برف وکولاک، جاده ای و کوهستان در 

استان امدادرسانی شده است.
فلاحی دوست خاطرنشان کرد: سوانح جاده ای با ۳1۷ مورد 
بوده  مدت  این  در  بویراحمد  و  بیشترین حوادث کهگیلویه 

است.
وی ادامه داد که در این حوادث ۳۵ هزار نفر امداد و نجات 

شدند.
برای  امدادگر   1۸۰ و  یکهزار  درمجموع  کرد:  ابراز  وی 

پوشش این حوادث به محل وقوع اعزام شدند.

فرمانده انتظامی داراب از توقیف 2 دستگاه کامیون و کشف 11 هزار 
و ۵۰۰ لیتر گازوئیل قاچاق در این شهرستان خبر داد.

علیرضا  فارس، سرهنگ  پلیس  از  طلوع  روزنامه  دریافتی  به گزارش 
این شهرستان حین  انتظامی بخش جنت  ماموران  اظهار داشت:  نوشاد 
دستگاه   2 به  مواصلاتی  محورهای  در  عبوری  خودروهای  کنترل 

کامیون مشکوک و آنها را برای بررسی بیشتر متوقف کردند.

هزار   11 خودروها  این  از  بازرسی  در  انتظامی  ماموران  افزود:  وی 
را کشف  قانونی  مجوز  هرگونه  فاقد  و  قاچاق  گازوئیل  لیتر   ۵۰۰  و 

کردند.
زمینه،  این  در  نفر   2 دستگیری  به  اشاره  با  داراب  انتظامی  فرمانده 
 تصریح کرد: ارزش سوخت مکشوفه برابر نظر کارشناسان ۳ میلیارد و

4۰۰ میلیون ریال برآورد شده است.

فرمانده انتظامی داراب خبر داد؛
کشف بیش از 11 هزار لیتر سوخت قاچاق در داراب


